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§1. Välkomna! 

- Kort presentation  
Malin Zethraeus presenterar sig för övriga deltagare. 

- Kort presentation av deltagarna 
Presentationsrunda. Deltar gör, förutom Malin, Samordnare Elvedina, SSK Anci, 3 
anhöriga, 1 boenden samt kontaktpolitiker Uba Aden. 

 

§2. Presentation av verksamheten 

Kort presentation av verksamheten, antal vårdplatser och inriktning på platserna. 

§3. Aktuellt 

Utbildning och kvalitetsarbete: 
 

- Personalen på Garnisonen har startat 5 stycken kvalitetsgrupper som ska träffas ca 4 ggr 
per år:  
Kontaktmannaskap, säker vård och omsorg, måltidsgruppen, välbefinnandegruppen, 
miljögruppen. 
Sjuksköterskorna håller i kompetenshöjande utbildning för personalen 1 gång i månaden. 
 
Aktiviteter och utflykter: 
 

- Flera utflykter har anordnats under året, flygvapenmuseet, Disney on Ice, Julmarknaden i 
Valla, Bärbecks Lillgård och Ryttargårdskyrkan. 
 
Vi har regelbundna aktiviteter. Besök av vårdhundar, högläsning, gudstjänster samt 
gymnastik, musikunderhållning av olika aktörer vilket är uppskattat av många av de 
boende. Även aktiviteter som högläsning av dagstidningen, sällskapsspel, frågesport, 
tipspromenad, trädgårds-/balkongpyssel osv. 
 
Hösten 2016 har vi börjat med dagliga aktiviteter på demensavdelningen. Bakgrunden till 
detta är att en del av de dementa blir väldigt oroliga och stressade när dom får gå över till 
en annan avdelning. Nu har man anpassat aktiviteterna till dom dementa och detta sker på 
deras avdelning. 
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            Fönsterputs: 

- Fönster putsades i hela huset under vecka 47 2016 
 
 

          Bemanning: 

- Ökad bemanning på Bajonetten kvällstid p.g.a. ökad vårdtyngdhet. 
- Vi har anställt en poolsjuksköterska och ökat hennes procent med 25 %, så nu har vi 2 

SSK som arbetar heltid. SSK Mary-Jo går i pension i mars 2017, jag har därför anställt en 
ny sjuksköterska som börjar den 5 april 2017.   

- Vi har anställt en ny samordnare Elvedina Somic, som börjar arbeta den 1/1 2017. 
Hon kommer arbeta 50 % som samordnare och 50 % i köket. 
 
Kvalitet: 
 

- Jag informerar att vi fick bra resultat på brukarenkäten, 87 % nöjdhet. Informerar om de 
fem frågor där andelen positiva svar var högst och de fem frågor där andelen positiva 
svar var lägst. De frågor vi hade lägst positiva svar kommer vi aktivt jobba med 2017. 

-  
 

§4. Synpunkter 

En anhörig önskar att all personal ska ha en egen mailadress där man kan nå dem. Malin informerar om 
att personalen inte har egen mailadress, det är bara personal med extra uppdrag som har jobbmail. 
Kontaktpersonen får därför göra upp med anhöriga om hur man ska kommunicera med varandra, t e x 
via en kontaktbok eller telefonkontakt. 

En anhörig önskar att personalen ska bli bättre på att vika kläderna fint innan man lägger in dom i 
garderoben. Malin informerar att detta är en återkommande fråga som vi jobbar med för att bli bättre 
på. Samma anhörig önskar att det borde vara mer struktur på anslagstavlan för anhöriga. Detta är 
åtgärdat.  

§5. Anhörigträffar 2017 

Malin bjuder in till anhörigträff i början av året. Det är planerat fyra stycken anhörigträffar 2017. 

Positiv feedback på den senaste anhörigträffen, där det kom så många anhöriga att vi knappt fick plats i 
lokalen. 

§6. Uba Alden har ordet 

Uba berättar att man utsätt ett nytt kommunalråd Mikael Sanfridson istället för Eva Lind. Just nu pågår 
ett arbete med hur kommunen ska bygga nya äldreboende. Allt fler har behov av äldreboende.  

Man jobbar också på anpassade behov för äldre. Uba önskar få in synpunkter och förslag till 
äldrenämnden. 
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§7. Mötet avslutas 

 

 

Malin Zethraeus 

Verksamhetschef 

Garnisonens vårdbonde 


